

Title (en)

Segment-shaped basin.

Title (de)

Segmentförmige Wanne.

Title (fr)

Bassin en forme de segment.

Publication

EP 0281957 A1 19880914 (DE)

Application

EP 88103352 A 19880304

Priority

DE 3707647 A 19870310

Abstract (en)

The basin (10) has at least one curved wall part (16) and four feet (18) which are adjustable in height and are preferably provided with L-bars (22). Said feet (18) support and grip below the basin edge (26) and have fasteners (36) for at least one moulding (30) which is bent to correspond to the contour of the wall part, extends down to the ground and is mounted detachably on the fastenings by means of screw and/or catch elements (46). For simple and rapid connection of the panelling to the basin, which can be dismantled again without damage, the moulding (30) itself, or in conjunction with an intermediate body (40), is a bearer for panelling elements (F) which can be attached to said moulding with non-positive, positive or material fit. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine segmentförmige Wanne (10) weist mindestens ein gebogenes Wandteil (16) und vier höhenverstellbare, bevorzugt mit Winkeleisen (22) versehene Füße (18) auf. Diese Füße (18) unterstützen und untergreifen den Wannenrand (26) und haben Halterungen (36) für wenigstens ein der Wandteil-Kontur entsprechend gebogenes, bis zum Boden reichendes Formteil (30), das mittels Schraub- und/oder Rastelementen (46) an den Halterungen lösbar angebracht ist. Zu einer einfachen und schnellen Verbindung der Verkleidung mit der Wanne, die beschädigungsfrei wieder demontierbar ist, ist das Formteil (30) selbst oder in Verbindung mit einem Zwischenkörper (40) Träger für daran kraft-, form- oder stoffschlüssig befestigbare Verkleidungselemente (F).

IPC 1-7

A47K 3/16

IPC 8 full level

A47K 3/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/16 (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] EP 0197183 A2 19861015 - BAMBERGER GMBH & CO KG GEB [DE]
- [Y] FR 1512631 A 19680209
- [A] FR 1255461 A 19610310
- [A] US 2587181 A 19520226 - LINDSTROM ALVIN L
- [A] DE 1684127 A1 19710603 - ERNST ZORN KG [DE]

Cited by

EP1413236A3; US5459888A; GB2348600A; EP0761153A1; EP0604899A1; GB2271713A; GB2271713B; EP1104662A3; EP1621121A3; US5333325A; EP2181631A1; ITBO20080660A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0281957 A1 19880914; DE 3707647 A1 19880922

DOCDB simple family (application)

EP 88103352 A 19880304; DE 3707647 A 19870310